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INTERPELACJA 
Dotyczy: niedziałającego podświetlenia drzew w śródmieściu Łodzi 

 Szanowna Pani Prezydent, 

Przy okazji przebudów ulic w ramach rewitalizacji obszarowej nasadzono wiele pięknych drzew. Nowe 
szpalery wzdłuż ulic uzupełniają reflektory zamontowane w chodniku, które podświetlają nasadzenia w nocy. 
Mieszkańcy zgłaszają mi, że nie działają one na Próchnika/Rewolucji od Zachodniej do Kilińskiego.  

Proszę o informację, jaka jest przyczyna takiego stanu rzeczy, a także naprawę wspomnianego oświetlenia. 
Czy podlega ono nadal pod gwarancję wykonawcy?  

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




